
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. október 03. (18:00-18:53)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

4. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

10. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók

2. Egyebek
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Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia felkéri az Elnökség tagjait, hogy számoljanak be mindenről, ami az elmúlt
héten történt.

Bölcskei Dalma arról számol be, hogy a héten, csütörtökön megrendezésre került lesz
egy reprezentatív meeting, ahova hamarosan újra meghirdetik majd a tagfelvételt. Ezen kívül
a holnapi nap folyamán részt fog venni egy EHÖK-ös ülésen. Tóth Cintia megkérdezi, hogy a
választásokra megírt elnöki program angolra fordításában számíthat-e a segítségükre, mire
Bölcskei Dalma azt válaszolja, hogy természetesen igen.

Gál Anna beszámol arról, hogy a mai nap folyamán két együttműködést is kötött,
először a K30 Art Cafe-val, ahol minden bizonnyal meg fog valósulni a Verses Est is. A
másik partnerséget az MU alternatív színházzal kötötte, akik szívesen hozzájárulnak
egyetemisták számára megrendezett események véghezvitelében. Továbbá azzal fordul
Szupkay Benedekhez, hogy promózzák majd Boda Letíciát, aki elkészítette a Perspektíva
magazin dizájnját.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy hétfőn sikeresen megírták a Gólyahét
feedback form-ját és ki is küldték a stáb részére. Mostanra sikerült minden lemaradást
behoznia az e-mailes megkeresésekkel kapcsolatban, amik a Gólyahét ideje alatt
felgyülemlettek. Ongai Kata, a Kommunikációs bizottsági tag kihelyezte a beérkezett
plakátokat és elindult a #mediagroup tagfelvétele is ahova már többen is jelentkeztek.
Pénteken megtartották az első Kommunikációs Bizottsági találkozót, ám mivel a #mediagroup
tagjai nem értek rá ilyen szűkös időn belül, ezért mindenképpen tervezik megismételni több
személlyel. Terveznek közzétenni egy hirdetést a PPK Events Facebook oldalról, mert
látszólag sok hallgató még nem értesült az oldal létezéséről. Továbbá azt osztja meg az
Elnökség tagjaival, hogy sikerült szereznie hozzáférést a Youtube csatornához és rakott ki
posztot a közösségi média oldalakra a tanulmányi ösztöndíj kiszámítási módjáról, amivel
Szépréti-Nagy Dorka kereste meg őt.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy volt előző héten pénteken részt vett Gólyatábor
feedback meetingen. Sikerült a HÖK iroda laptopjához töltőt rendelni. Kalmár Gyöngyvér
Bella minden kar Gazdasági Bizottsági elnökével négyszemközti elbeszélgetést fog tartani.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy sikeresen elkészítette a dokumentumot a
tanulmányi ösztöndíj helyes kiszámítási módjáról és Szupkay Benedek már ki is posztolta.
ezzel kapcsolatban néhány kérdés érkezett be hozzá hallgatói részről, amikre már válaszolt.
Pénteken tartottak a Delegált Kör tagjai számára egy társas estet, továbbá tervben van egy
hivatalos Tanulmányi Bizottsági ülés megtartása is. Még arról számol be, hogy felkeresett egy
tanárt hallgatói megkeresések miatt, azzal a kéréssel, hogy előadásnak meghirdetett kurzuson

2



ne írasson katalógust.
Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogy a közelmúltban megtartottak egy rekrutációs

ülést, amin sajnálatos módon nem tudott részt venni. Holnap reggel 8 órától jelen lesz egy
Microsoft Teams ülésen, amin a régóta tárgyalt mentorrendszerről fognak értekezni.
Várhatóan a holnapi nap folyamán fog posztolni az Elnökség tagjainak, hogy minden Elnök
készítse el a saját elnöksi a programját, amire szükség van a választási időszakban. Tóth
Cintia azt a kérdést intézi Ehrenberger Blankához, hogy a szombathelyi kirendeltségről
érkezett-e már válasz azt illetően, hogy ki lesz a Szombathelyi ügyekért felelős alelnöki
tisztség betöltője. Azt a választ kapja, hogy még nem jeleztek vissza, de továbbra is próbálja
elérni őket.

Tóth Dorottya arról számol be, hogy 27-én részt vett egy EHÖK-ös
Rendezvényszervező ülésen, másnap pedig EHÖK-ös Gólyabálos meetingen. Ezek után
elkezdődött az Animátori Kör friss képződői számára a szülők felkérése, minden jelölt
elfogadta a felkérést. Ezen túlmenően felkérték a szülők képzéstartóit is és ők is elfogadták a
felkérést. A mai nappal pedig kezdetét vették az Animátori Körbe jelentkezőkkel az
elbeszélgetések.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy folyamatosan érkeznek be a fellebbezések, jelenleg
23 érkezett be, de 50-60 db-ra számítanak. Jelenleg ezekkel foglalkozik. Csütörtökön
megtartotta a hivatalos Diákjóléti Bizottsági ülést, ahol megbeszélték a tagok terheltségét és a
Mindenki Segít Nap szervezési alapjait is közölte az Elnökség tagjaival. Idén nem csak egy
naposra, hanem egy egész hetesre tervezik az eseményt, a kitűzött dátum november 7. és 11.
közé esik. Azt az újítást szeretnék még bevezetni, hogy Németh Fanni, az Esélyegyenlőségi
referens idén nem egyedül, hanem 2 hallgató segítségével fogja véghezvinni a hét szervezését.
Ez a két hallgató már fel is lett kérve és el is fogadta a megbízást Maller Hanga és Lorna
Emma Jones személyében, akik a feladatért cserébe közéleti ösztöndíjat tudnak majd
megpályázni. Jövőhéten hozzá is kezdenek a munkálatokhoz. Fejes Zsófia azt osztja meg
továbbá a jelenlévő tagokkal, hogy a jelenleg meglévő, de nem túl aktívan működő Önkéntes
Kört szeretnék kicsit felrázni, ehhez pedig szükség lenne szerintük egy új Delegátori
pozícióra, ami megpályázható lenne, elsősorban a Kör tagjainak a számára. Az EHÖK által
támogatott sütivásár ötletét a tavalyi népszerűtlenségéből adódóan idén más jótékony
eseménnyel szeretnék kiváltani, ilyen lenne a Mindenki Segít Nap is, de ezen kívül például
szervezhetnénk használt ruhagyűjtést is. Ezzel kapcsolatban Kovács Dorka, a Logisztikáért
felelős bizottsági tag megkereste őt, miszerint a raktárban régóta kallódó ruhadarabokat is át
lehetne nyújtani jótékonyság céljából. Tájékoztatja az Elnökséget, hogy az ISzTK keretünk
csökkenni fog, mert sajnálatos módon nem fogjuk tudni átvinni a maradvány összegünket
decemberről a januári hónapra. Ezen probléma megoldásán dolgoznak jelenleg is, küldött ki
egy Kari Ösztöndíjbizottsági meghívót, hogy tudjanak decemberre még pályázatot kiírni.
Utánajártak, hogy a BTK-n hogyan működik az
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előfinanszírozási rendszer és jelenlegi állás szerint mi is képesek leszünk átállni arra a fajta
megoldásra. Továbbá arról számol be, hogy a Bizottsági tagjai segítségével létre fognak
hozni, egy “Hogyan adjuk le helyesen a szociális támogatást?” kiadványt, ami a jövőben sok
segítséget nyújtana a hallgatók számára. Ennek az elkészült változata a következő félévre
várható.

Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy ebben a pillanatban kapott választ a
szombathelyi kirendeltségtől, miszerint a Szombathelyi ügyekért felelős alelnök szerepét
Andrónyi Réka fogja betölteni.

Téglási Berta beszámol arról, hogy csütörtökön jelen volt a Diákjóléti Bizottsági
ülésen jegyzőkönyvet vezetni, továbbá tájékoztatja az Elnökség tagjait, hogy hogyan áll a
választási időszak jelöltállítási szakasza.

Tóth Cintia arról számol be, hogy szándékozott 28-án részt venni a rekrutációs ülésen,
ám sajnálatos módon nem hívták be a hívásba. Ő is jelen volt Tóth Dorottyával az EHÖK
Gólyabálról szóló ülésén, pénteken pedig az MVM Dome-ban voltak megnézni a helyszínt.
Még arról számol be, hogy 30-án ő is részt vett Horváth Szonjával a Gólyatábor főszervezői
feedback meetingen.

2. Egyebek

Ehrenberger Blanka emlékezteti az Elnökség tagjait, hogy október 7. a programok
leadásának a határideje.

Tóth Cintia pedig arról emlékezteti a jelenlévő tagokat, hogy a héten csütörtökön
Elnökségi tagok fotózása lesz megtartva a KAZY tetőkertjén. A HÖK minden tagját érintő
fotózásra majd később kerül sor, de mindenképpen fog szólni előtte.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:53 perckor lezárja.

Budapest, 2022. október 03.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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